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Als, na alle speeches, hoopgevende intentieverklaringen en recepties rond de fusiebalie het stof  

neergedwarreld is, zal de nieuwe Raad moeten kunnen rekenen op confraters die met rustige 

vastheid de handen uit de mouwen steken om het vele werk dat zich aandient te verzetten. Het is 

gelukkig geen blanco blad (meer): er is in de aanloopfase al veel gebeurd, en als lid van de 

commissie BJB heb ik daar een steentje toe bijgedragen. Maar het is natuurlijk aan de 

democratisch verkozen Raad om de koers van de nieuwe balie uit te zetten. Daar deel van 

uitmaken is op zich een bijzondere uitdaging. 

Sedert 2014 ben ik lid van de Brugse Raad, met in mijn to-do bakje, naast de gebruikelijke hand- 

en spandiensten in o.m. ereloonadviescommissies, de functie van ondervoorzitter van het BJB en 

directeur van de Stageschool Brugge-Veurne. Het zal erop aankomen om de schaalvergroting 

ook om te zetten in schaalvoordelen voor alle confraters van de nieuwe balie. Verwacht van mij 

geen wollige manifesten of onhaalbare beloften. Indien u mij het vertrouwen geeft zal ik een 

inspanningsverbintenis aangaan zodat de fusiebalie er door, maar vooral voor alle advocaten zal 

zijn. 

 

 


